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Protokoll 5/07 
 
 
Møte: Oppvekst- og kulturkomiteen  
Møtested: BU-kontoret, Markveien 57  

Møtetid: Tirsdag 28. august 2007 kl. 17.00-18.15     
   
 
 
Åpen halvtime 
Det var møtt fram to personer til åpen halvtime. Ingen saker ble meldt. 
 
Opprop 
Til stede: Per Gunnar Dahl (A) leder, Nina Græger (A), Heidi Iveland Strand (F), Ulf Novsett 
(H)  
 
Forfall: Silje Schei Tveitdal (SV), Christin Aamodt (RV), Sven Erling Thorsen (V) 
 
I stedet møtte: Bård Hjelde (RV), Pål Kr. Moen (V) f.o.m. sak 16/07 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader.  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent uten merknader. Sak 17/07 satt opp som tilleggssak. 
 
Saker behandlet under møte: 
 
Sak 15 /07  Protokoll fra møte i Oppvekst- og kulturkomiteen 22. mai 2007 ........................... 1 
Sak 16 /07  Overføring av ansvaret for SFO fra bydelene til utdanningsetaten - høring........... 1 
Sak 17 /07   Orientering om diverse oppvekstsaker……………………………………   …… 2  
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Sak 15 /07  Protokoll fra møte i Oppvekst- og kulturkomiteen 22. mai 
2007 

 
Vedtak: 
Protokollen enstemmig godkjent med merknad fra RV om at den burde vært ferdigstilt og 
sendt ut på et tidligere tidspunkt. 
 

Sak 16 /07  Overføring av ansvaret for SFO fra bydelene til 
utdanningsetaten - høring 

 
Bydelsdirektørens anbefaler OKK å fatte følgende vedtak: 
OKK slutter seg til administrasjonens høringsuttalelse. 
 
Tilleggsforslag fra A: 
Oppvekst- og kulturkomiteen støtter intensjonen om en mer helhetlig hverdag for skolebarna. 
Dette er et skritt på veien mot en heldagsskole, som er en viktig målsetting. Leksehjelp, 
støtteundervisning og fritidsaktiviteter skal være en viktig del av en slik heldagsskole. For å 
gjøre overgangen mellom undervisning og fritid mer fleksibel, kan et godt leksehjelpstilbud 
være en viktig ”bro”. Vi mener at større fokus på hvordan skole og SFO i fellesskap kan 
tilrettelegge for en helhetlig hverdag for barna, blant annet med et styrket tilbud om 
leksehjelp, vil være mer hensiktsmessig i den nåværende situasjonen, enn de organisatoriske 
grep som byrådsavdelingens forslag innebærer.  
 
Det er også vårt mål å overføre ansvaret for grunnskolen til bydelene. Det er viktig at 
grunnskole og SFO ligger på samme administrative nivå, noe som taler i mot at SFO 
overføres nå.  
 
Som bydelsadministrasjonen påpeker, vil potensielle belastninger for ansatte, samt eventuelle 
forskjeller i tilbudet mellom bydelene som følge av en overføring av ansvaret for SFO til 
UDE også være et argument mot at dette gjennomføres.  
 
Vi ser en utredning om heldagsskole velkommen og at organiseringen av SFO må vurderes 
opp mot dette. 
 
H’s forslag til vedtak: 
Oppvekst- og kulturkomiteen ser i hovedsak mest positive sider ved å overføre SFO fra bydel 
til Utdanningsetaten, og sier seg enig i at denne gjennomføres under visse forutsetninger. 
 
Som påpekt i bydelsdirektørens høringsuttalelse har de forskjellige bydeler ikke samordnet 
sine SFO-tilbud, og det er derfor i dag relativt store forskjeller mellom bydelene. 
 
En forutsetning for at overføring til UDE skal kunne gjennomføres er derfor at det følger 
tilstrekkelig med penger til å gjennomføre SFO-tilbudet på nivå med de beste tilbudene i dag. 
Man står ellers i fare for at kvaliteten i ”de beste” bydelene faller istedenfor å øke. 
 
Dersom dette medfører at beløp avsatt til SFO øker i forhold til dagens nivå er dette en 
forutsetning for gjennomføring av overføringen.     
 
Det forutsettes også at det før overføringen gjennomføres utvekslingsmøter mellom bydelene 
og UDE, slik at UDE kan trekke med seg all positiv erfaring som nå er gjort i bydelene.  
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Oppvekst- og kulturkomiteen anbefaler under disse forutsetninger overføring av SFO fra 
bydel til UDE men henviser også til bydelsdirektørens innstilling, hvor flere punkter bør 
utredes før overføringen skjer. 
 
Vedtak: 

1. Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
2. A’s tilleggsforslag falt med 2 (A) mot 4 (1 H, 1 F, 1 RV, 1 V) for H’s forslag. 

 

Sak 17 /07  Orientering om diverse oppvekstsaker 
 
Administrasjonen orienterte om status for bygging av nye og midlertidige barnehager og 
Bolstadutvalgets forslag til ny forskrift for barnehagene. Bydelsdirektørens høringssvar og 
sammendrag i saken ble omdelt. Eventuelle synspunkter fra partigruppene må være 
administrasjonen i hende 3. september. 
 
 
Oslo 29.08.2007 
 
 
 
Eigil Jakobsen 
sekretær 
Oppvekst- og kulturkomiteen 
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